
 
 

 
Minnesanteckningar förda vid BK Flammans medlemsmöte den 10 
september 2019  

 
 

Närvarande:  
Carina, Mia, Ulrika, Camilla, Aira, Annsi, Gunnel, Anna B, Anna T, Kattis, Mairi och 
tolk.  

 

1. Öppnande av mötet 
Ordförande Gunnel hälsade alla välkomna till mötet. Ulrika antecknar. Beslutade att ta 
bort punkten val av mötesordförande och mötessekreterare från medlemsmötets 
dagordning, de är utsedda innan mötet.  
 

2. Vår verksamhet (seriespel, tävlingar, datum, aktiviteter, lotter mm) 
 
Seriespel/UK  
Uttagningen är klar till helgens första seriematcher. Listor sitter på anslagstavlan. 
Samtliga tillgängliga spelare är uttagna till spel, det var svårt att få ihop lag men i 
bästa fall behöver ingen dubblera.  
 
Samarbetsavtal är registrerat med UBC 90 för det delade laget. Individuellt 
samarbetsavtal med Lisen är klart. Förberett avtal för Dararat finns i skåp 7. 
 
8 september spelades träningsmatcher mot Pegasus och UBC90. Det blev vinst mot 
Pegasus med ett helt 8-personers Flammanlag. Förlust mot UBC90 där vi lånade in 3 
spelare.  
 
 
Tävlingar 
Camilla redogjorde för möjliga datum för KM. 5/10, 12/10, 2/11, 9/11. Beslutade att 
spela KM hemma 12/10 kl. 13.30 i tävlingen Vikingaslaget. Till nästa möte kommer 
datumförslag för vårens KM.  
 
Flamman har fått arrangemanget av Mixed-DM nästa år igen. Det spelas 8-9 februari 
2020.  

 
Lotterier 
Lotteri pågår där klotet som Flamman fick i 50-årspresent är vinsten. Hoppas att 
lotterna är slutsålda så dragning kan ske på söndag i samband med B-lagsmatchen.  

 

Aktiviteter 
Julfesten blir i Rosa Stugan lördag 7 december. Innan dess bjuder Mia till 
surströmmingsfest 28 september. Anmälningslista på anslagstavlan.  
 

 



3. Ekonomi 
Anna saknar några inbetalningar för medlemsavgift, reseavgift och abonnemang per 
31/8. Ber vänligen alla kontrollera sina betalningar. Om man är osäker på beloppen 
finns avgiftsdokument på hemsidan. 
 
Beslutades att använda medlen från Uppsala Kommun att täcka upp för del av de 
träningar som vi har med Lina och Mikael. Anna ser över ekonomin men ett prelimärt 
belopp hamnar på 2400 kronor.  
 

4. Hemsidan 
Ulrika korrigerar Carinas e-postadress.  
 

5. Övrigt 
Flamman har fått e-post från idrottskonsulent på Upplands idrottsförbund som 
erbjuder hjälp med rekrytering, arrangemang, utbildning. Frågan tas till styrelsen för 
beslut om hur vi går vidare med skrivelsen.   
 

6. Nästa möte 
Tisdag 8 oktober kl. 18.15 i Omklädningsrummet. 
 

 
Justeras    Vid protokollet 
 
 
 
…………………………………………  ……………………………… 
Gunnel Söder, mötesordförande  Ulrika Sjögren, mötessekreterare 
   


